
Fra: Lise Finne (lise-fin@online.no)
Sendt: 11.03.2014 12:14:20
Til: Regionalavdelinga - Postmottak; Hordaland Fylkeskommune - Postmottak; Fylkesrådmann -
Postmottak; Fylkesordførar
Kopi: Jostein Farestveit; Arthur Kristian Arnesen

Emne: ang. sak 2014/11765-1 til møte i fylkesutvalget den 19.2.2014
Vedlegg: 

Hordaland Fylkeskommune
Jostein Farestvedt,Regionalavd.

Vi har ikke mottatt noen beskjed angående vår sak som var oppe på møtet i fylkesutvalget 19/20.2 om driftstilkudd til 
Regionsentere for Husflidsnæring for 2014. Siden vi heller ikke har mottatt 3. mndr. varsel om at driftstilskuddet 
bortfaller jfr. kontrakt med fylkeskommunen, og heller ikke varsling om oppsigelse av kontrakten samt ikke fått vite at 
budsjettet dette gjelder ikke var godkjent i desember som normalt, - så ber jeg om at første del av driftstilskuddet for 
2014 utbetales for å framprovosere en reaksjon fra fylket. Beløpet som normalt utbetales er 80 % av tilskotet for 2014 og 
det kan overføres vår konto i Vekselbanken 95811063631.

Etter møtet i fylkesutvalget den 19/20.2. kontaktet jeg sekretæren for fylkesutvalget som fylkesrådmannens kontor 
henviste meg til, og fylkesordførers kontor som vår saksbehandler Jostein Farestvedt henviste meg til om utfallet av 
saksbehandlingen og den aktuelle situasjonen for Regionsenteret. Svaret jeg fikk var at vedtaket ennå ikke var formulert 
og at det var vår saksbehandler som hadde ansvar for å finne ut av saken.

Vi har en grei bankforbindelse, men trenger en avklaring da vi ikke har økonomi til å vente alt for lenge. Regionsenteret 
er en offentlig stiftelse som er opprettet av Hordaland Fylkeskommune og Voss kommune og i følge Stiftelsestilsynet er 
årsmøtet i stiftelsen som er de samme etater representert ved ordførere de som har suveren råderett over stiftelsen og kan 
vedta nedlegging av den. Jeg ber fylkeskommunen evt. ta opp med Voss Kommune og avgjøre hva de ønsker å gjøre 
med saken.

Jeg henviser også til brev angående min arbeidssituasjon/helse som er sendt vår saksbehandler Jostein Farestvedt i høst 
angående manglende innlevering av regnskap for 2012. Jeg har ikke mottatt reaksjoner på dette brevet. Styreleder Eli 
Hvidsten og revisor Åse Sten Olsen har mottatt samme brev.

Lise Finne
daglig leder

> From: Lise Finne [lise-fin@online.no]
> Sent: 2014-02-17 19:04:01 CET
> To: Regional@hfk.no, hfk@hfk.no, fylkesradmann@hfk.no, Fylkesordforar@hfk.no
> Cc: Jostein Farestveit [Jostein.Farestveit@hfk.no], Arthur.Kristian.Arnesen@hfk.no
> Subject: SV: ang. sak 2014/11765-1 til møte i fylkesutvalget den 19.2.2014
>
> Beklager, glemte vedleggene!
>
> > From: Lise Finne [lise-fin@online.no]
> > Sent: 2014-02-17 18:48:31 CET
> > To: Regional@hfk.no, hfk@hfk.no, fylkesradmann@hfk.no, Fylkesordforar@hfk.no
> > Cc: Jostein Farestveit [Jostein.Farestveit@hfk.no], Arthur.Kristian.Arnesen@hfk.no
> > Subject: ang. sak 2014/11765-1 til møte i fylkesutvalget den 19.2.2014
> >
> > Fylkesordfører i Hordaland
> > Fylkesutvalget
> > Regionalavd. i Næringsseksjonen
> > Fylkesråsmann
> > Kopi til saksbeh. Arthur Kristian Arnesen og vår saksbehandler Jostein Farestvedt.
> >
> > Jeg mottok en mail fra vår saksbehandler Jostein Farestvedt vedrørende en sak på fylkesutvalgets møte den 
19.2.2014. Fordi jeg var på jobb på Voss uten nettkontakt fikk jeg først lest mailen den 16.2. , og sender derfor en noe 
sen reaksjon i forkant av kommende møte. I fylkets budsjett som normalt vedtas i desember er vår sak så liten at det er 
svært vanskelig for oss å finne den i sakspapirene. Vi er derfor helt avhengig av at vår saksbehandler på fylket holder oss 
orientert, evt. politikere som sitter i vårt styre. Magnar Lussand har i mange år møtt på vegne av fylket i årsmøtet og er 
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godt orientert om saken. Senere år har fylkets representant variert. Fylket har årsmeldinger som gir god informasjon om 
utviklingen.
> >
> > Fylkesutvalget innstiller på at Regionsenter for Husflidsnæring ikke får fornyet sin samarbeidsavtale med fylket og 
mister driftsstøtten. Vi har ikke formelt blitt varslet om dette tidligere, og jeg må derfor henvise til den avtale som ble 
inngått i 2011 for perioden fram til 2013 og som ikke er fornyet som den skulle fra 1.1.2013. Vi har flere ganger forsøkt 
å få i stand et møte om saken i 2013, jfr kopi av korrespondanse med saksbehandler.
> > Jeg har desverre den tidligere avtalen kun uten undertegninger i digital form, men mener det er den gjeldende som 
fylket har kopi av med underskrifter. Jeg har merket med rødt de aktuelle formuleringene. Avtalens hensikt var å få mer 
forutsigbarhet i arbeidet ved Regionsenteret samtidig som Fylkeskommunen som en av stiftelsens to eiere hadde frihet til 
å si opp avtalen i henhold til den og stiftelseslovens ordlyd.
> >
> > Jeg mener at oppsigelse av avtalen må varsles etter avtalens ordlyd og også forholde seg til stiftelsesloven. Antagelig 
bør da stiftelsen nedlegges først og driftstilskuddet opphøre i forhold til aviklingsplanen for denne. Fylkeskommunen er 
sammen med Voss Kommune stiftelsens eiere og står fritt til å vedta nedleggelse i et årsmøte som etter vedtektene 
utgjøres av fylkesordfører og ordfører i Voss Kommune.
> >
> > Hvis bare driftstilskuddet fjernes uten at stiftelsen blir nedlagt blir fylkeskommunen og Voss Kommune framdeles 
juridisk ansvarlige som eiere av stiftelsen og stående med arbeidsgiveransvar etc.
> >
> > Jeg har vært daglig leder på Regionsenter for Husflidsnæring siden det ble opprettet i 1992 og arbeidet i tilknytning 
til etableringen siden 1989. Jeg er nå 65 år og foreslår en styrt avvikling fram mot  juli 2015 da jeg fyller 67 samt at 
drifttilskuddet opprettholdes fram til samme dato. Stiftelseskapitalen på vel 210.00 vil ved oppløsning tilfalle de to eierne 
i samme forhold som den ble innbetalt.
> >
> > Jeg håper dette kan være en god plan og hvis ikke fylket ønsker et raskere møte om saken kan den behandles på vårt 
kommende årsmøte. Forutsatt at fylkesutvalget nå gjør et vedtak som hjemler en oppløsning, behøver saken kanskje ikke 
å taes opp på fylkesting eller i andre organer? Stiftelsens eiere bør imidlertid diskutere saken seg i mellom.
> >
> > Vedlegg:
> > Kopi av avtale for 2011 - 2013 som 3 delvedlegg
> > Mine kommentarer til den informasjon som er gitt om saken i saksutgreiingen.
> > Kopi av korrespondanse med saksbehandler i tiden fra siste møte 17.9 2012 og fram til i dag.
> >
> > Vennlig hilsen
> >
> > Lise Finne,
> > daglig leder,
> > Regionsenter for Husflidsnæring
> > Tlf. 90569541, lise-fin@online.no
> >
> >
> >
> >
> >
> >
> >
> >
> >
> >
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